
 
 

Utrecht, 31 oktober 2018 

Beste leden van COC Midden-Nederland, 

Mijn eerste termijn van 2 jaar zit er alweer op. Het is heel snel gegaan, ik heb 
het gevoel dat ik pas net ben begonnen. Ik heb de afgelopen 2 jaar veel geleerd 
over de vereniging en onze doelgroep. En als vereniging hebben we grote 
stappen gemaakt, o.a. richting LHBTI-beleid binnen de gemeenten in ons 
werkgebied. Maar er is nog genoeg te doen, bijvoorbeeld op het gebied van 
veiligheid, onderwijs en jongeren. Drie onderwerpen waar ik me graag vanuit 
het bestuur verder mee bezig wil gaan houden. 

We zijn als bestuur samen met onze vrijwilligers alweer druk bezig met plannen 
voor 2019 en 2020, en ik hoop dat ik daar als secretaris ook mijn bijdrage bij 
kan leveren. 

Ik hoop dat ik op uw vertrouwen en stem mag rekenen. 

 

Met vriendelijke groet, 

Roos Ribbens 


